

# Introduction

## Overview to the Annual Report

This Annual Report is organized in accordance with the department's appropriation structure as at March 31, 2022, which reflects the authorized appropriations approved by the Legislative Assembly.

Consistent with the Main Estimates Supplement, the annual report has been enhanced to include Balanced Scorecards to foster operational improvements by reinforcing transparency, urgency, alignment and accountability. As the balanced scorecards continue to be developed, reporting is included where available, with continued inclusion of previous Performance Reporting in the appendix to ensure transparency of results.

The Annual Report also, for the first time, reports on the department and its Other Reporting Entities (OREs) summary financial results, provides a more detailed breakdown on any changes to its voted budget, and also reports on the department's progress of achieving diversity milestones. The tradition of providing the financial results with any associated variance explanations continues to be provided at the sub-appropriation level. Overall, the new annual report is intended to provide a more comprehensive picture of the department's financial performance.

## Aperçu du rapport annuel

Ce rapport annuel est présenté conformément à la structure des postes budgétaires du ministère au 31 mars 2022, qui tient compte des crédits autorisés approuvés par l'Assemblée législative.

En cohérence avec le budget complémentaire, le rapport annuel a été étoffé et comprend maintenant des tableaux de bord équilibrés qui favorisent l'amélioration sur le plan opérationnel en mettant l'accent sur la transparence, l'urgence, l'uniformité et la reddition de comptes. Alors que l'établissement des tableaux de bord équilibrés se poursuit, les renseignements sont fournis quand ils sont disponibles et des rapports antérieurs sur le rendement continuent d'être inclus en annexe pour assurer la transparence des résultats.

Par ailleurs, pour la première fois, le rapport annuel contient les résultats financiers sommaires du ministère et de ses autres entités comptables, fournit une ventilation plus détaillée des changements apportés au budget des crédits votés et rend compte des progrès du ministère en matière de diversité. On continue à fournir les résultats financiers accompagnés d'explications sur les écarts au niveau des postes secondaires. Dans l'ensemble, le nouveau rapport annuel vise à offrir un portrait plus global du rendement financier du ministère.